
    

 

 

 

 

          ZAPISNIK 

48. rednega občnega zbora Šahovske zveze Slovenije 

z dne 25. marca 2023 

Gospodarsko razstavišče, Ljubljana 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Občni zbor je bil sklican na podlagi naslednjega vabila: 

Vabilo na 48. redno volilno sejo občnega zbora ŠZS 

 

Na podlagi 20. in 28. člena Statuta Šahovske zveze Slovenije in 1.1. sklepa iz 25. korespondenčne seje 

Upravnega odbora z dne 18.- 19. 1. 2023, sklicuje UO ŠZS 48. redni volilni občni zbor Šahovske zveze 

Slovenije, ki bo v soboto, 25. marca 2023 s pričetkom ob 10.00 v prostorih Gospodarskega 

razstavišča (dvorana Urška), Dunajska 18, 1000 Ljubljana. 

 

D N E V N I    R E D: 

 

1. Otvoritev občnega zbora in izvolitev organov zbora (delovnega predsedstva, verifikacijske 

komisije, volilne komisije, zapisnikarja, overitelje zapisnika) 

2. Poročilo Upravnega odbora in delovnih teles o delovanju Šahovske zveze Slovenije  

3. Finančno poročilo in potrditev zaključnega računa za leto 2022 

4. Poročilo Nadzornega odbora 

5. Finančni načrt ŠZS za leto 2023 

6. Volitve novih organov ŠZS (Predsednik, Upravni odbor, Nadzorni odbor, Disciplinska komisija) 

7. Pobude in predlogi 

8. Podelitev priznanj 

9. Zaključek občnega zbora 

Vsak klub (društvo) ima na občnem zboru po 1 (enega) delegata, ki mora biti član ali predsednik 

kluba, ki ga zastopa. Ime delegata sporočite do  17. marca 2023 na Šahovsko zvezo Slovenije, 

Bravničarjeva 13, 1000 Ljubljana, e-mail: info@sah-zveza.si ali preko spletnega OBRAZCA. 

Člani občnega zbora prisotnost na seji potrdijo z veljavnim pooblastilom odgovorne osebe društva ter 

podpisom na listi prisotnih. Član občnega zbora ima lahko samo eno pooblastilo društva katerega 

zastopa. 

 

Podpredsednica UO ŠZS 

Darja Kapš  

Vabljeni: 

- Člani občnega zbora ŠZS 

- Milan Kneževič, častni predsednik ŠZS 

- Silva Razlag, predsednica NO ŠZS 

- Prejemniki priznanj 

- Člani odborov in komisij ŠZS 

- Strokovna služba ŠZS 

 

mailto:info@sah-zveza.si
https://forms.gle/rx4n7LTzVrd4ZA7T6


K 1. točki 

Otvoritev občnega zbora in izvolitev organov zbora  

Uvodoma so je bil predstavljen predlog organov zbora. 

48.1. sklep: Občni zbor je imenoval organe zbora v naslednji sestavi: 

 

■ Delovno predsedstvo: Mirko Bandelj (ŠK Dol pri Ljubljani) predsednik, Franc Virtič (ŠK Branik 

Maribor), Jožef Brežan (ŠD Železničar) 

■ Verifikacijska komisija: Robert Kolarič (ŠD Kočevje) predsednik, Silva Razlag (ŠD Ptuj), Marko 

Coklin (ŠD Pomgrad) 

■ Volilna komisija: Jože Zorko (Celjski ŠK) predsednik, Jadran Hlad (ŠK Postojna), Martin Povše 

(ŠK Milan Majcen Sevnica) 

■ Zapisnikar: Nina Rob, generalna sekretarka ŠZS 

■ Overitelja zapisnika: Jože Skok (ŠD Domžale), Gorazd Gorjup (ŠD Slovenske Konjice) 

[Vsi ZA] 

 

Verifikacijska komisija je podala poročilo. Ob 10.00 je bilo prisotnih 42 delegatov, tako da je po 18. 

členu Statuta ŠZS Občni zbor lahko sprejemal odločitve z večino glasov prisotnih delegatov. 

 

 

K 2. točki 

 

Poročilo o delu ŠZS in delovnih teles ŠZS 

Generalna sekretarka je podala povzetek poročila Upravnega odbora in delovnih teles o delovanju 

Šahovske zveze Slovenije v letu 2022. 

 

ŠZS je v letu 2022 delovala po predvidenem načrtu, izvedla celoten program državnih tekmovanj, 
mednarodnih udejstvovanj - s kar 163 nastopi so se naši šahisti in šahistke udeležili vseh uradnih 
evropskih in svetovnih prvenstvih, pod logističnim in finančnim okriljem ŠZS. Poleg tega je bilo 
izvedenih veliko dodatnih projektov in aktivnosti, pomembnih za razvoj šaha: izvedba posamičnega 
Evropskega prvenstva, program usposabljanja strokovnih delavcev, vključevanje šaha v izobraževalne 
sisteme (na Univerzo v Ljubljani, fakultete,…), v okviru projekta »Šah v vse slovenske šole« se izvajajo 
seminarji za učitelje osnovnih šol. Izvedeni so bili reprezentančni treningi in priprave. ŠZS je bila aktivna  
pri sodelovanju in povezovanju na mednarodni ravni. Podaljšani sta bili 2 zaposlitvi – trenerja in 
športnika – na Notranjem ministrstvu, kar predstavlja pomembno podporo pri uresničevanju ciljev ŠZS. 
Nadaljevalo se je s krepitvijo pojavnosti šaha v osrednjih slovenskih medijih.  

Veliko je bilo vloženo tudi v vrhunski šah in doseženi so bili odmevni mednarodni dosežki. Zala Urh je 
bila 4. na svetovnem prvenstvu do 20 let, Jan Šubelj je že v lanskem letu osvojil prvi pogoj za 
velemojstra, letos še preostala dva. Zala in Jan sta bila tudi visoko uvrščena na svetovnih mladinskih 
ratinških lestvicah (Jan 23. med fanti do 18 let, Zala 18. med dekleti do 20 let). Ženska reprezentanca 



je osvojila srebro na Mitropa pokalu, Matej Šebenik zlato medaljo za posamični rezultat na Evropskem 
klubskem pokalu, mladi so osvojili kar 8 odličij na svetovnih in evropskih prvenstvih v hitrih tempih. 

Iz navedenega je bilo ugotovljeno, da se na eni strani nadaljuje trend popularizacije šaha, na drugi pa 
doseganja uspehov na mednarodni ravni, kar pomeni, da so kazalniki dela ŠZS pozitivni. 

Jože Skok (ŠD Domžale) je pozval vse prisotne k aktivni promociji revije Šahovska misel. Domagoj Bačič 
(ŠK Čaven Ajdovščina)je predlagal digitalizacijo Šahovske misli.  

 

48.2. sklep: OZ je sprejel poročila o delu ŠZS in njenih delovnih teles.   

[Vsi ZA] 

 

K 3. točki 

Finančno poročilo in potrditev zaključnega računa za leto 2022 

Delegati so se seznanili s finančnim poročilom. ŠZS je delovala v skladu z zadanim načrtom, bilanca je 

zaključena s presežkom prihodkov nad odhodki v višini 28.539,74 EUR, predvsem iz naslova izvedbe 

Evropskega prvenstva. Prilivi s strani sponzorjev so znašali 100.000 EUR, prilivi s strani javnih virov pa  

skoraj 125.000 EUR. V programe vrhunskega članskega in mladinskega šaha je bilo neposredno 

vloženih 155.000 EUR, posredno pa bistveno več (organizacija EP, usposabljanje strokovnih delavcev, 

trenersko in drugo strokovno delo,…). 

48.3. sklep: Občni zbor je sprejel finančno poročilo in zaključni račun za leto 2022.  

[Vsi ZA] 

 

K 4. točki 

Poročilo Nadzornega odbora 

Predsednica Nadzornega odbora Silva Razlag je podala povzetek poročila. Ob tem je izpostavila 

zahtevno obdobje, ki je terjalo maksimalno angažiranje vodstva zveze in njenih organov ter strokovne 

službe, kar se kaže v obširnem poročilu UO in drugih organov zveze. Odmevni tekmovalni in 

organizacijski uspehi so največja nagrada za vloženo. Tudi člani NO so celotni mandat sodelovali 

korektno, za kar se jim je še posebej zahvalila. Prav tako se je zahvalila ŠZS, da jim je zaupala to 

odgovorno nalogo. Odbor je v tem mandatu podal nekaj pobud in priporočil na Upravni odbor ŠZS. 

Večina od njih je bila realizirana, nekatera pa ostajajo za naprej in so že vključena v program za novo 

mandatno obdobje, za katero so v NO prepričani, da bo še bolj utrdilo vlogo Šahovske zveze Slovenije 

v slovenskem športnem prostoru.  

 

47.5. sklep: Občni zbor je sprejel poročilo NO za leto 2022.  

[Vsi ZA] 

 



 

K 5. točki 

Finančni načrt za leto 2023 

V finančnem načrtu je predvidena izvedba vseh programov, ki so bili izvedeni v preteklih letih. 

Predvideva se še več sredstev za namen vrhunskega šaha in več sponzorskih sredstev. Variabilna 

postavka je predvsem »Organizacija mednarodnih tekmovanj«, kjer so dogovori šele v teku. 

48.5. sklep: Finančni načrt za leto 2023 je bil sprejet. 

[Vsi ZA] 

 

 

K 6. točki 

Volitve novih organov 

Kandidat za predsednika Dušan Mes je predstavil svoj program za prihodnji mandat.  

Dejal je, da je počaščen, da lahko kandidira predsednika ŠZS, kot tudi, da je bil zadnja štiri leta kot 

predstavnik največjega pokrovitelja zveze, član upravnega odbora in podpredsednik upravnega 

odbora Zveze. Tudi kot generalni direktor Slovenskih železnic, je dodal, da jim je omenjeno 

pokroviteljstvo v ponos, predvsem, ker verjamejo da so pripomogli k boljšim pogojem za razvoj 

šahistk in šahistov, večji popularnosti in promociji šaha med mladimi. Zahvalil se je predstavnikom 

klubov, ker svoj čas in energijo vlagajo v šahovsko kulturo. 

Ocenjuje, da je bilo v zadnjih štirih letih na ravni Šahovske zveze opravljenega veliko dela, ki je 

odlična podlaga za nadaljnje izzive, kljub zahtevnim časom covida, ki so ves šport in družbo postavili 

na čisto drugačna izhodišča. Dodal je, da je ŠZS vseskozi finančno in organizacijsko podpirala najboljše 

mladince in člane in da so ti dosegli kar nekaj izjemnih rezultatov.  

Meni, da je ugled Slovenije v mednarodni šahovski zvezi na zelo visoki ravni in da je prav zaradi tega 

bilo ŠZS zaupanih kar nekaj pomembnih tekmovanj, ki so bila zelo dobro organizirana in deležna 

številnih priznanj. 

Dejal je, da smo lahko ponosni, da smo uspeli šah vključiti tudi v univerzitetni študij, z mrežo 

usposabljanj trenerjev in izobraževanj mentorjev ga še bolj približati šolskim klopem, kjer se začne 

razvijati bazen novih potencialnih talentov. Kar nekaj korakov je bilo narejenih tudi pri zaposlitvah 

vrhunskih športnikov in trenerjev v javni upravi, štipendiranju športnikov na osnovi vrhunskih 

rezultatov. 

Nadalje je povedal, da v kolikor mu bo članstvo zaupalo mandat na čelu zveze, bomo ohranili vse 

dobre prakse in nadaljevali s projekti, ki koristijo razvoju šahovske igre v najširšem smislu. Slovenske 

železnice tudi prihodnja štiri leta, ne glede ne njegovor izvolitev, ostajajo glavni sponzor. Zaveda se, 

da so za dodatni dvig standarda šahovske organizacije, še boljše ravni funkcioniranja zveze, 

zagotavljanja boljših materialnih pogojev, potrebna tudi dodatna finančna sredstva s strani 

sponzorjev in da je to njegova prvenstvena naloga. 



Kot enega izmed prioritetnih ciljev je zastavil, da se za mlade perspektivne šahistke in šahiste 

zagotovi štipendije, da se lahko še več posvetijo šahu, poleg tega zagotavlja, da bo še več vloženo, na 

eni strani v vrhunski šah, na drugi strani pa za popularizacijo šaha. Prepričan je, da lahko tudi v 

prihajajočem mandatu dobimo novega velemojstra in novo velemojstrico. 

Dodal je, da je eden izmed pomembnih ciljev tudi bistveno večja promocija šaha in naših najboljših 

šahistk in šahistov v medijih, saj je tudi to pot do več sredstev oziroma dodanih sponzorjev.  Izrazil je 

željo, da se morebitna nesoglasja razčistijo znotraj organov zveze na argumentiran način v dobro šaha 

in mlajših generacij šahistov. 

Zaključil je, da mu bo v čast, v kolikor mu bodo klubi dali priložnost in zaupali vodenje šahovske 

zveze, da bo skupaj z ekipo, s članstvom, s sodelovanjem in entuziazmom nadaljeval in nadgradil 

razvoj šahovske kulture in tradicije. 

 

Matjaža Loviščka (ŠK Nova Gorica) je zanimalo, zakaj niso objavljeni vsi kandidati, ki so v 60 dnevnem 

roku oddali predlog za članstvo v UO in zakaj se na samem zasedanju OZ ne glasuje o posameznih 

kandidatih. Predsedujoči je obrazložil pravila, ki izhajajo iz Volilnega pravilnika ŠZS. 

Jožef Brežan (ŠD Železničar) je čestital kandidatu za predsednika za odličen program.  

Simon Jug (ŠK Poljčane) je predlagal, da bi se mladim šahistom in šahistkam omogočil popust na 

vozovnice za železniški promet. Kandidat za predsednika je obrazložil, da imajo registrirani športniki po 

OKS s statusom dijaka ali študenta že pravico do subvencioniranih vozovnic.  

Darja Kapš (TAJFUN – ŠK Ljubljana) je čestitala kandidatu za predsednika za obetaven in široko 

zastavljen program in celotni ekipi zaželela srečo v prihodnjem mandatu. 

Po zaključeni razpravi je Občni zbor z javnim glasovanjem glasoval o predlogih kandidatov Upravnega 

odbora za naslednje organe: 

6.1 za predsednika ŠZS se izvoli Dušan Mes 

 

Po preštetju glasov je volilna komisija razglasila, da so za kandidata bili oddani le glasovi 

»za« izvolitev in nobeden »proti« izvolitvi. Zato je delovno predsedstvo ugotovilo, da je 

Dušan Mes izvoljen za predsednika ŠZS. 

48.6.1. sklep: Dušan Mes je izvoljen za predsednika ŠZS. 

 

 

6.2 za Upravni odbor ŠZS se kot članice in člani izvolijo:  

 

● Mirko Bandelj, ŠK Dol pri Ljubljani (predstavnik klubov, pravno - statutarno področje); 

● Marko Coklin, ŠD Pomgrad (predstavnik klubov), predsednik Odbora dopisnih šahistov; 

● Dr. Jana Krivec, ŠK Triglav Krško (vrhunski in ženski šah, predstavnica klubov); 

● Branko Masleša, ŠK Val - Koper (predstavnik klubov); 

● Adrian Mihalčišin, ŽŠK Maribor Poligram (vrhunski šah, predstavnik klubov); 

● Gojko Musič, ŠK Postojna (seniorski šah, predstavnik klubov); 



● Franc Poglajen, ŠK Komenda (mladinski šah, predstavnik klubov); 

● Silva Razlag, ŠD Ptuj (predstavnica klubov); 

● Adrijan Rožič, ŠK Ig – predsednik UO Fundacije Vesne Rožič (predstavnik klubov); 

● Miroslav Štravs, T-2 (sponzor); 

● Dr. Boris Žitnik - direktor Inštituta dr. Milan Vidmar (sponzor). 

 

Po preštetju glasov je volilna komisija razglasila, da so za zaprto listo kandidatov za Upravni 

odbor bili oddani le glasovi »za« izvolitev in nobeden »proti« izvolitvi. Zato je delovno 

predsedstvo ugotovilo, da so Mirko Bandelj, Marko Coklin, dr. Jana Krivec, Branko Masleša, 

Adrian Mihalčišin, Gojko Musič, Franc Poglajen, Silva Razlag, Adrijan Rožič, Miroslav Štravs 

in dr. Boris Žitnik izvoljeni za člane in članice Upravnega odbora. 

48.6.2. sklep: Mirko Bandelj, Marko Coklin, dr. Jana Krivec, Branko Masleša, Adrian Mihalčišin, Gojko 

Musič, Franc Poglajen, Silva Razlag, Adrijan Rožič, Miroslav Štravs in dr. Boris Žitnik so izvoljeni za 

člane in članice Upravnega odbora. 

 

 

6.3 za Nadzorni odbor se kot  člani izvolijo:  

● Matjaž Husar (ŠD Gornja Radgona); 

● Blaž Kosmač (Društvo Tomo Zupan); 

● Robert Rudman (ŠD KRKA Novo mesto); 

 

Po preštetju glasov je volilna komisija razglasila, da so za zaprto listo kandidatov za 

Nadzorni odbor bili oddani le glasovi »za« izvolitev in nobeden »proti« izvolitvi. Zato je 

delovno predsedstvo ugotovilo, da so Matjaž Husar, Blaž Kosmač in Robert Rudman 

izvoljeni za člane Nadzornega odbora. 

48.6.3. sklep: Matjaž Husar, Blaž Kosmač in Robert Rudman so izvoljeni za člane Nadzornega odbora. 

 

 

6.4 za Disciplinsko komisijo se kot članica in člani izvolijo:  

● Jan Gantar (ŠK Komenda); 

● Špela Orehek (ŠD Domžale). 

● Vladimir Slejko (ŠK Postojna); 

● Gregor Šmon (ŠK Slovenj Gradec); 

● Franc Virtič (ŠK Branik Maribor). 

 

Po preštetju glasov je volilna komisija razglasila, da so za zaprto listo kandidatov za 

Disciplinsko komisijo bili oddani le glasovi »za« izvolitev in nobeden »proti« izvolitvi. Zato 

je delovno predsedstvo ugotovilo, da so Jan Gantar, Špela Orehek, Vladimir Slejko, Gregor 

Šmon in Franc Virtič izvoljeni za članico in člane Disciplinske komisije. 



48.6.4. sklep: Jan Gantar, Špela Orehek, Vladimir Slejko, Gregor Šmon in Franc Virtič so izvoljeni za 

članico in člane Disciplinske komisije. 

 

K 7. točki 

Pobude in predlogi 

Hilmija Ahmatovič (ŠK Triglav Krško) je opozoril na težave in nehvaležne razmere s katerimi se soočajo 

klubi na lokalni ravni in na zahteve zakonodaje v športu glede usposobljenosti strokovnega kadra. 

Anton Praznik (ŠD Vrhnika) je predlagal, da bi na ŠZS izvajali Višjo šahovsko šolo. Generalna sekretarka 

mu je odgovorila, da je šola v zadnjih letih potekala pod vodstvom Mateja Šebenika, a se v zadnjih 2 

letih ni izvedla zaradi prenizkega števila prijav. 

Jože Skok (ŠD Domžale) je izrazi skrb nad dejstvom, da po kriterijih OKS šahisti starejši od 60 let niso 

upoštevani kot športniki in predlagal, da bi se zaradi specifike šaha poskusilo na državni ravni doseči 

nasprotno. James M. Tomazini (ŠK Slovenska Bistrica) je repliciral in predlagal, da se energija raje vlaga 

v razvoj mladih.  

Adrian Mihalčišin (ŽŠK Maribor Poligram) je izrazil nezadovoljstvo nad obstoječo izvedbo veteranskega 

državnega prvenstva, ocenjuje, da je v Sloveniji premalo šahovskih turnirjev, predlagal je, da se 

posamezne regije finančno podpre za organizacijo open turnirjev. 

Marko Jurič (ŠK Zagorje ob Savi) je dejal, da v njihovi občini šaha ne smatrajo kot športa in zaradi tega 

niso upravičeni do finančnih virov iz tega naslova. Silva Razlag (ŠD Ptuj) je opomnila, da zakonodaja v 

Sloveniji šah opredeljuje kot šport. 

Blaž Kosmač (Društvo Tomo Zupan) je predlagal, da bi tekmovalne licence za igralce z višjimi naslovi 

bile cenejše kot pa za amaterske, da bi se na ta način motiviralo klube, da pripeljejo več boljših igralcev 

na naš teren. 

Darja Kapš (TAJFUN – ŠK Ljubljana) je izpostavila problematiko glede izvedbe državne članske lige, ki je 

zaradi različnih interesov sodelujočih klubov padla na nizko raven. 

 

48.7 sklep: Pobude bo obravnaval UO ŠZS. 

[Vsi ZA] 

 

 

  



K 9. točki 

Podelitev priznanj 

47.9 sklep: Občni zbor je klubom in posameznikom podelila naslednja priznanja: 

 

9.1. Najboljši slovenski šahovski klubi 2022 

Mladinska kategorija: 

1. Celjski ŠK 

2. ŽŠK Maribor Poligram 

3. ŠD Domžale 

4. ŠK Trigalv Krško 

5. ŠK Komeda 

6. Društvo Tomo Zupan 

Absolutna kategorija: 

1. Celjski ŠK 

2. ŽŠK Maribor Poligram 

3. ŠK Triglav Krško 

4. ŠD Domžale 

5. ŠD Pomgrad 

6. ŠD Kočevje 

9.2. PRIZNANJA FIDE 

❖ Pia Marie Ružič – Naslov FIDE mojstrice – woman FIDE Master 

❖ Matic Lavrenčič – Naslov FIDE mojstra – FIDE Master 

❖ Rudi Olenik Čampa – Naslov FIDE mojstra – FIDE Master 

 

9.3. Priznanja dopisnim šahistom za osvojitev višjih nazivov 

 

❖ GM naslov: Aleš Borštnik, Danilo Korže, Iztok Brunšek, Jernej Šivic, Matjaž Pirš; 

❖ LGM naslov: Anica Horvat; 

❖ SIM naslov: Marko Coklin, Anton Čopar, Klemen Šivic, Darko Babič, Niko Praznik, Gregor Vohl, 

Borko Boškovič, Milan Horvat, Viktor Jemec, Bojan Fajs (posthumno); 

❖ IM naslov: Janko Potrata, Vlado Turičnik, Klemen Sorčnik, Franc Zajšek, Blaž Bratovič, Mitja 

Pranjič, Stanko Kovač, Branko Kosič, Jernej Pirš, Aleš Malnar (posthumno); 

❖ WIM naslov: Eva Korošec. 

 

  



Pisne pohvale ŠZS za dolgoletno delo, prispevek in prizadevanja na posameznih področjih: šolski in 
mladinski šah, razvoj šaha v lokalnem okolju, vodenje in organizacija, treniranje, tekmovanja in sojenje so 
prejeli: 

 
Mira Ambruš, Milorad Bulatović, Marjan Butala, Franc Jug, Jožef Peternel, Martin Povše, Gregor 
Šmon, Suzana Urbanč. 

 
 
 
 
Plakete ŠZS: 

■ Bronasta plaketa: 
 

❖ Robert Kolarič; Za dolgoletno vodenje kluba, delo z mladimi, za prizadevanja na trenerskem, 
sodniškem in organizacijskem področju 
 

❖ Robert Rudman; Za dolgoletno vodenje kluba, delo z mladimi, za prizadevanja na trenerskem, 
sodniškem in organizacijskem področju  
 

■  Srebrna plaketa: 
 

❖ Jan Šubelj – ob osvojitvi pogojev za naslov velemojstra 
 

❖ Vinko Bavec; Za dolgoletno vodenje kluba, delo z mladimi, za prizadevanja na trenerskem, 
sodniškem in organizacijskem področju 
 

❖ Janko Sarađen; Za dolgoletno vodenje kluba, za dolgoletno organizacijo tradicionalnih 
mednarodnih odprtih turnirjev v Ljubljani in prispevek k promociji šaha s svojo publicistično 
dejavnostjo. 
  
 

❖ ŠD Fram – ob 90 obletnici delovanja. 
 
 
[Vsi ZA] 

 

 

K 10. točki 

Zaključek občnega zbora 

Predsedujoči se je zahvalil prisotnim in zaključil občni zbor.  

Seja je bila zaključena ob 11.30. 

  



 

  

 Predsednik delovnega predsedstva:  

                                                                                                           Mirko Bandelj 

 

 _____________________________  

 

 

Zapisnikar:  

Nina Rob 

 

 ______________________________  

 

 

Overitelja zapisnika:  

Jože Skok 

 

______________________________  

 

 

Gorazd Gorjup 

 

 ______________________________ 

 

 
 
 
 
 


